
 

 

 

 

 
 

 

Ieper 

 

  

Als Iepers advocaat zou ik het in de nieuwe raad als mijn taak beschouwen de belangen van de 

kleine kantoren te behartigen.  

De advocatuur in het algemeen en de kleine kantoren in het bijzonder staan steeds meer onder 

druk, er wordt almaar verder gemikt op doorgedreven specialisatie.  

Zoiets komt niet altijd de rechtsonderhorige ten goede, soms is het zaak een gepersonaliseerd 

contact te hebben met de cliënten om hen in de diverse takken van het recht te begeleiden. Ook 

dat staat voor een efficiënte werking van justitie. 

Uiteraard wordt verder geijverd voor het behoud van de thans bestaande afdelingen van de 

rechtbanken in het kader van een goede dienstverlening van Justitie.  

Tweeëntwintig jaar advocatuur en drie jaar lidmaatschap van de Ieperse Raad van de Orde 

zorgen dat ik over een goede voeling beschik met confraters en magistratuur, zowel lokaal als 

provinciaal. 

 


